
 
 

 

 

Sportraad 
 

 

DATUM: 

 

Maandag 18 mei 2020 om 20.00 uur, conference call Microsoft 

Teams 

 

AANWEZIG: Jeroen Nagels, Kenzo Vermeesch, Jan Kunnen, Linde Van 

Hecke, leden. 

 

 Eva De Bleeker, schepen Sport. 

Daisy Huleu, secretariaat. 

 

VERONTSCHULDIGD: Rob Onderwater 

AFWEZIG: / 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

1. EERSTE BESPREKING SPORTBELEIDSPLAN 

 

Eva heeft bij de bespreking van het meerjarenplan de accenten voor een sportbeleid 

gelegd, het is nu de sportraad die dit concreet gaat invullen aan de hand van strategische 

doelstellingen die verder vertaald worden in operationele doelstellingen, waarbij invulling 

gegeven wordt over timing en prioriteiten zodat dit gemakkelijk vertaalbaar is naar de 

schepen.  

 

Jeroen licht de voorbereiding van het sportbeleidsplan toe. De leden van de kern hebben 

elk hierin hun bijdrage geleverd. De achterliggende gedachte zijn de statuten van de 

sportraad, de sportraad geeft advies over 7 thema’s: 

 

a. Voorbereiding, uitvoering en evaluatie van het beleids- en beheerscyclus met 

de daaraan gekoppelde financiering en klachten hieromtrent 

b. Het huidige en toekomstige sportaanbod en de lokale partners hierin waaronder 

oa de sportverenigingen en de ondersteuning hiervoor (erkenning, subsidiëring, 

andere vormen van gemeentelijke ondersteuning) 

c. Gebruik en beheer van de sport- en recreatie-infrastructuur (huishoudelijk 

reglement van de gemeentelijke sportinfrastructuren, planning van bezetting, 

overeenkomst met verenigingen die gemeentelijke of niet-gemeentelijke 

Statuten en huishoudelijk reglement sportraad Hoeilaart (versie november 2019) 3 

sportinfrastructuur uitbaten, bouw nieuwe infrastructuur, beheer van de 

infrastructuur …) 

d. Sportstimulering en projecten om bepaalde doelgroepen of inwoners te activeren en 

de algemene sportparticipatie te verhogen 

e. Maatschappelijke en welzijnswaarde van sport en beweging (activeren 
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kansengroepen, sport als middel voor andere beleidsdomeinen en 

doelstellingen) 

f. Sportevenementen georganiseerd door de gemeente of andere partners met 

een lokale of bovenlokale participatie 

g. Topsport en specifieke ondersteuning of beleid om topsport(ers) in of uit 

Hoeilaart mogelijk te maken. 

 

Voor de verdere uitwerking gaat Jeroen ook bijkomende sportclubs betrekken. De 

bedoeling is dat de kern dit document verder individueel gaat uitwerken en invullen tegen 

31 mei 2020. Daarna zal er een voorstel van het sportbeleid voorgesteld worden rekening 

houdend met het budgetkader. 

 

Eva geeft bijkomende kanttekeningen in verband met de vernieuwing van de 

infrastructuur: er is een gesprek gevoerd met de tennis en de voetbal over wat hun 

verwachtingen zijn, dit is besproken met de architect en de plannen zullen waar nodig en 

mogelijk is worden aangepast. Begin juni wordt het kunstgrasveld van ERC Hoeilaart 

hersteld. Met de gympies is in het verleden ook reeds een gesprek geweest over de bouw 

van de nieuwe turnhal maar dit wordt in de toekomst verder opgepikt. 

 

De kern vraagt naar een stand van zaken in verband met de naschoolse activiteiten, Daisy 

bekijkt dit met Marijke. 

 

2. FEEST VAN DE SPORT 

 

Omwille van de huidige omstandigheden is het mogelijk dat het feest van de sport onder 

de huidige vorm niet kan doorgaan. Daarom dat de kern van de sportraad opteert voor 

een online feest van de sport zoals bijvoorbeeld via facebook live. Hier zijn meerdere 

mogelijkheden mogelijk.  

 

Een paar voorstellen die reeds besproken zijn: 

- Clubs kunnen filmpjes maken 

- Virtuele medaille die eventueel achteraf kan worden opgestuurd 

- Extra spreker die alles aan elkaar spreekt: comedian, topsporter? 

- Sport senior van het jaar 

- Vereniging van het jaar 

- G-sporter van het jaar 

 

De datum is vastgelegd op 14 november 2020. 

 

3. STEUNMAATREGELEN CORONA 

 

Jan vraagt zich af hoe andere verenigingen omgaan met de situatie, het kan interessant 

zijn om te weten hoe elke club hiermee omgaat, het kan een bron aan inspiratie zijn voor 

andere clubs. 

 

Eva licht toe dat vanuit de gemeente per aangekondigde maatregel met de betrokken club 

contact op is opgenomen hoe deze maatregel in de praktijk kan worden omgezet. Er 

werden hiervoor ook de aanbevelingen van de federaties geconsulteerd. Eerst mocht de 

tennis heropstarten, vervolgens de voetbal en hockey en alle andere clubs die aan 

buitensport wensen te doen. Er was reeds interesse van 3 clubs. Er is beslist om het park 

niet in vakken in te delen en de politie zal op de hoogte gebracht worden welke club 
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wanneer in het park zal trainen. Het kan een meerwaarde zijn om visuals in het park te 

zetten.  

 

Kenzo stelt de vraag of clubs op voorhand de huur moeten betalen voor zalen, Eva reageert 

hierop dat dit pas achteraf wordt betaald en dat de huur van geannuleerde trainingen werd 

kwijtgescholden.   

 

Eva vraagt of er veel vragen komen over terugbetaling van het lidgeld, maar Jan legt uit 

dat  negatieve reacties uit blijven maar dit wil daarom niet zeggen dat de leden hier gunstig 

tegenover staan.  

 

Daisy legt uit dat een brief met een oproep naar suggesties “wat na corona” vertrokken is 

naar verenigingen en adviesraden, we bundelen deze ideeën met de dienst Vrije Tijd en 

dit zal verder uitgewerkt worden. Het is alleen nog onduidelijk hoe dit zal worden 

aangepakt en hoe dit zal gecommuniceerd worden naar de verenigingen. 

 

De Nationale Veiligheidsraad heeft momenteel nog niets beslist over de zomerkampen en 

vakantiewerking. Eva legt uit dat er meerdere mogelijkheden zijn voor kampen maar 

Jeroen uit zijn bekommernis of mensen nog gaan durven inschrijven voor kampen en 

trainingen. Jan pikt in en zegt dat er wel degelijk een angst is voor de gevechtssporten. 

Sport & Opleiding kijkt reeds uit naar alternatieven hiervoor in openlucht. Kenzo voegt toe 

dat het moeilijk is om de social distance te behouden, het volume tijdens trainingen daalt 

door de social distance, er kunnen minder kinderen tegelijk binnen een zelfde oppervlakte 

spelen. 

 

Jeroen vraagt of er een extra compensatie voor de sportclubs mogelijk is in de vorm van 

het subsidiereglement. Eva legt uit dat de gemeente wel toegevingen kan doen naar de 

verenigingen toe op financieel vlak. Jan vertelt dat niet elke club op dezelfde manier wordt 

getroffen door corona, er is bijvoorbeeld al een onderscheid voor trainers in bijberoep of 

op zelfstandige basis. Binnen sommige verenigingen, waaronder Sport & Opleiding zijn er 

veel mensen die vallen op technische werkloosheid.  

 

Het aanbieden van gratis infrastructuur kan voor sommige clubs een redding betekenen 

maar voor andere club is dit onvoldoende om te overleven.  

 

Jeroen vraagt of Sport Vlaanderen iets heeft uitgewerkt rond steunmaatregelen en wat 

andere buurtgemeentes doen om de sportclubs te ondersteunen. Daisy licht toe dat dit 

woensdag 20 mei tijdens overleg met de sportregio zal besproken worden. Daisy zal de 

informatie van Sport Vlaanderen, de Vlaamse sportfederatie en de input van de andere 

gemeentes aan de kern bezorgen.  

 

Eva vraagt of de federaties tips hebben om lange periodes van alternatieve 

sportbeoefening (zoals bijvoorbeeld contactsporten) te overbruggen. Jan zegt dat dit een 

oefening is voor elke sportclub om binnen zijn eigen sportdiscipline na te denken over 

alternatieven van sportbeoefening indien het onder de normale vorm niet kan. De 

Sportraad kan hier advies in geven en sportclubs stimuleren om verschillende scenario’s 

uit te werken: hoe kan de sportclub zich voorbereiden op een tweede piek, hoe bereiden 

we ons voor op een “worstcasescenario”, wat indien we meer ruimte nodig hebben en met 

kleinere volumes moeten sporten,… Er kunnen voorbeelden gehaald worden uit het 

bedrijfsleven. De Sportraad is van mening dat de gemeente naar de clubs moet 

communiceren dat ze zich moeten voorbereiden op verschillende aanpakken en de kern 

uit zijn algemene bekommernis dat niet iedereen de ernst van deze crisis en de gevolgen 

inziet. 

 

Eva vraagt of de Sportraad een plan van aanpak kan vragen aan de sportclubs maar Jeroen 

is eerder van mening dat de Sportraad een signaal kan geven dat ze zich moeten 

voorbereiden op het nieuwe sportseizoen.  
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Jan stelt zich de vraag of iedereen nood heeft aan zijn opgegeven uren voor het nieuwe 

seizoen, indien hierin kan verminderd worden kan er zo meer ruimte gecreëerd worden. 

Kenzo geeft aan dat hij net meer ruimte nodig heeft voor minder sporters.  

 

Jeroen vraagt aan Daisy en de zaalwachters om opmerkzaam te  zijn wanneer men 

informatie opvangt wanneer clubs het financieel moeilijk hebben. Clubs zullen misschien 

moeten samenwerken om te overleven.  Indien sommige clubs niet overleven zal er 

bekeken moeten worden hoe het sportaanbod van de Hoeilanders kan geoptimaliseerd en 

gegarandeerd blijven. 

 

4. WERKINGSVERSLAG  

 

Daisy is nog steeds bezig met haar zo goed mogelijk in te werken, hier kruipt heel wat tijd 

in. Daarnaast is ze ook bezig geweest met de investeringen in het SJC De Koldam, zowel 

wat betreft sportmateriaal als niet sportmateriaal. Een ander onderdeel was het verder 

uitwerken van het online zaalverhuur, hier moesten allerlei infofiches voor gemaakt 

worden. Verder is men in Hoeilaart gestart met projectwerking, dit wil zeggen dat voor een 

vooraf bepaald aantal activiteiten/projecten een projectfiche wordt opgemaakt, voor het 

domein sport en gezondheid zijn er dit zes. Vanaf 15 mei zal de prioriteit zijn de 

zaalverdeling voor het nieuwe seizoen. In het begin van het jaar werd er een overzicht 

gemaakt van activiteiten. Momenteel door de corona pandemie zijn er veel onvoorziene 

taken bijgekomen; hoeilaart helpt platform, belronde senioren, uitwerken versoepelingen 

en maatregelene, …  

 

Jeroen vraagt naar een stand van zaken over het aan te kopen materiaal. Eva licht toe dat 

een eerste fase de verdere uitwerking van de dojo is en het afgekeurd materiaal herstellen 

of verwijderen, een gesprek aangaan met de Gympies waar zij zelf kunnen investeren… 

 

Jeroen vraagt of er na het aan te kopen materiaal nog geld zal over zijn om het sportbeleid 

te kunnen uitvoeren maar Eva legt uit dat dit 2 aparte budgetten zijn.  

 

5. VARIA 

 
A. Daisy 

De zaalwachters zijn akkoord om aanwezig te zijn op de open fora.  

 

B. Eva  

Het kan een goed idee zijn om het open forum eens in de sporthal te laten doorgaan 

zodat iedereen de werken kan bewonderen die de zaalwachters gedurende deze periode 

hebben uitgevoerd.  

 
C. Jan 

De zaalwachters kunnen een filmpje maken van de infrastructuur voor het  feest van de 

sport. 

 

D. Kenzo 

Mogen skateparken weer open? Jan licht toe dat er momenteel gewerkt wordt aan een 

bovenlokale regeling van de skateterreinen, er is hiervoor een goedkeuring van de 

burgemeester nodig.  

 

E. Jeroen:  
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Open forum online? Jan is geen voorstander, Eva stelt voor via zoom, Linde zegt dat een 

strikte vergaderetiquette noodzakelijk is bij online meetings met veel personen en stelt 

zich de vraag of dat dit realiseerbaar is en of dat dit de mensen niet zal afschrikken. Jeroen 

stelt voor om een poll te maken en uit te sturen naar de leden “wat motiveert u om 

aanwezig te zijn op de sportraad online of fysiek?” Indien het fysiek doorgaat verwittigd 

men best op voorhand wie komt om het aantal personen te kunnen in te schatten. Daisy 

zal deze poll maken.  
 

De volgende vergadering vindt plaats op 11 juni 2020 om 20 uur.  

 

 


